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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które odbylo sie

w dniu 28 marca 2008 r. w Gimnazjum w Ksawerowie przy ul. Zachodniej 33.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Henryk Nowak.

Ad.l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 11.00 otworzyl wspólne•
posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.
Ad.2

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi i zapytania do

zaproponowanego porzadku obrad?

Wójt Gminy - Maria Kopczewska wniosla o wprowadzenie do porzadku obrad projektu

uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2008 rok.

W uchwale Rady Gminy Ksawerów nr XXIV/157/08 z dnia 24 stycznia 2008 r. w sprawie

uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok zadanie o nazwie: "Budowa sieci wodno

kanalizacyjnej w ul. Klonowej w Ksawerowie" otrzymuje brzmienie: "Budowa sieci wodno

kanalizacyjnej w ul. Klonowej, Szerokiej i Jeczmiennej w Ksawerowie".

§ 2. W uchwale Rady Gminy Ksawerów nr XXIV1l57/08 z dnia 24 stycznia 2008 r.

w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok zadanie o nazwie: "Budowa

SIeCI wodno-kanalizacyjnej w ul. Jeczmiennej w Ksawerowie" otrzymuje brzmienie:

"Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Zachodniej ( od ul. Sienkiewicza do

ul. Widzewskiej ),ul. Widzewskiej w Ksawerowie".

Wniosek Wójta Gminy Marii Kopczewskiej zostal przyjety w glosowaniu 11 glosami "za",

bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych.

Wobec braku innych wniosków, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek

o zatwierdzenie porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Czlonkowie Stalych Komisji zatwierdzili w glosowaniu - 11 glosami "za", bez glosów

przeciwnych i wstrzymujacych nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3.0piniowanie projektów uchwal na XXVI Sesje Rady Gminy Ksawerów:
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3.1. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok.(702,61 zl.)

3.2. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok (102 423 zl.)

3.3. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok ( 494382 zl.)

3.4.w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów (zal. nr 9)

3.5. w sprawie zobowiazania wójta do przedstawienia informacji z wykonania budzetu.

3.6. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2008 rok

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów .•
Ad.3.1.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok:

W § 1. zwieksza sie plan dochodów Gminy Ksawerów na 2008 rok w wys. 702,61 zl.

w wyniku otrzymania dotacji z Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji-Narodowa Agencja

Programu z siedziba w Warszawie na realizacje programu -"Ucze sie przez cale zycie"

zgodnie z zalacznikiem.

W § 2. zwieksza sie plan wydatków Gminy Ksawerów na 2008 rok w wysokosci 702,61 zl.

Przewodniczacy Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo uwag w tym punkcie i postawil

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeCiW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.2.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski przedstawil projekt uchwaly w spraWie zmian

budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok.

W § 1. wlacza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan dotacji celowych, które w 2007 roku nie

wygasaja zgodnie z otrzymanym pismem Wojewody Lódzkiego z dnia 11 stycznia 2008 r.

nr FN.I-3011-1/4/2008 w lacznej wysokosci 102423 zl. zgodnie z zalacznikiem. Sad nalozyl

na nas obowiazek uregulowania naleznosci w wyniku zawarcia ugody z wykonawca.

Powyzsze srodki sa zwrotem poniesionych nakladów.

W § 2. zwieksza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan wydatków w lacznej wysokosci

102 423 zl. zgodnie z zalacznikiem.

W § 3. Wlacza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan dotacji celowych, które w 2007 r. nie

wygasaja zgodnie z otrzymanym pismem Wojewody Lódzkiego z dnia 11 stycznia 2008 r. Nr

1-3011-114/2008 w lacznej wysokosci 71 100 zl. zgodnie z zalacznikiem.
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w § 4. zwieksza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan wydatków w lacznej wysokosci

71 100 zl. zgodnie z zalacznikiem.

Przewodniczacy Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo uwag w tym punkcie i postawil

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.3.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski przedstawil projekt uchwaly w spraWIe zmIan•
budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok.

W § 1. zwieksza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan dochodów z tytulu wzrostu czesci

oswiatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorzadu terytorialnego zgodnie z otrzymanym

pismem z Ministerstwa Finansów z dnia 12 lutego 2008 r. nr ST3-48201l/08 w lacznej

wysokosci 494382 zl. zgodnie z zalacznikiem.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo-Spolecznej - Helena Rusak zapytala czy

subwencja jest w calosci przeznaczona na wynagrodzenia?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski powiedzial, ze to jest tylko zaliczkowo

przygotowany projekt uchwaly .

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej - Bozena Ziólkowska zapytala czy ta kwota

zabezpieczy podwyzki dla nauczycieli?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski odpowiedzial, ze w dniu dzisiejszym nie zna

odpowiedzi.

Radna Maria Wróbel stwierdzila, ze w zalaczniku do projektu uchwaly nie ujeto

Przedszkola Gminnego.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski odpowiedzial, ze subwencja nie dotyczy

Przedszkola Gminnego w Widzewie, które jest w 100% utrzymywane przez Gmine.

Przewodniczacy Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo uwag w tym punkcie i postawil

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.4.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w spraWIe zmIan

w budzecie Gminy Ksawerów na 2008 rok. Zgodnie z opinia Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Lodzi w uchwale Rady Gminy Ksawerów nr XXIV/157/08 z dnia 24
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stycznia 2008 r. w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na rok 2008 w zalaczniku

nr 9 wyraz "niedobór" zastepuje sie wyrazem "deficyt".

Przewodniczacy Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo uwag w tym punkcie i postawil

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.5.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zobowiazania•
wójta do przedstawienia informacji z wykonania budzetu.

Przewodniczacy Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo uwag w tym punkcie i postawil

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeCIW

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.6.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w spraWIe zmIan

w budzecie Gminy Ksawerów na 2008 rok.

W uchwale Rady Gminy Ksawerów nr XXIV1157/08 z dnia 24 stycznia 2008 r. w sprawie

uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok zadanie o nazwie: "Budowa sieci wodno

kanalizacyjnej w ul. Klonowej w Ksawerowie" otrzymuje brzmienie: "Budowa sieci wodno

kanalizacyjnej w ul. Klonowej, Szerokiej i Jeczmiennej w Ksawerowie".

§ 2. W uchwale Rady Gminy Ksawerów nr XXIV 1157/08 z dnia 24 stycznia 2008 r.

w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok zadanie o nazwie: "Budowa

SIeCI wodno-kanalizacyjnej w ul. Jeczmiennej w Ksawerowie" otrzymuje brzmienie:

"Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Zachodniej ( od ul. Sienkiewicza do

ul. Widzewskiej ),ul. Widzewskiej w Ksawerowie".

Wójt Gminy Maria Kopczewska dodala, ze przedstawiony projekt uchwaly jest niezbedny

do przedstawienia w Funduszu Spójnosci.

W tym punkcie radny Zbigniew Pluta zapytal czy omawiany projekt dotyczy gramcznej

ul. Widzewskiej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze to jest wspólna inwestycja z miastem

Pabianice. Gmina Ksawerów wykona w tej ulicy kanalizacje a Miasto Pabianice wode.

Przewodniczacy Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo uwag w tym punkcie i postawil

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

4



Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeCIW
i wstrzymujacych nie stwierdzono.

AdA.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo chetnych do zabrania glosu
w tym punkcie.

Ad.5.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczacy Henryk Nowak o godz. 11.35.

zamknal obrady wspólnego Rosiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów .•
Protokól sporzadzila:

Obradom wspólnego posiedzenia

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów

przewodniczyl

CZACY KOMISJI

~fo~~~~~~vSRODOW1SICA iROL~I~A

Rady G?r\7r\IKAs~Q:rHi~r11f:WOWti

Zalaczniki:

1. Proponowany porzadek obrad.

2. Lista obecnosci radnych.

3. Lista gosci.

4. Projekty uchwal na XXVI Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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